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i \ 5
1 television, radio or the Internet, 1 any aspect of the case, or in any other way investigating
2 And do not form or express any opinion on any 2 or Tearning about the case on your own.
3 subject connected with the trial until the cause is finally |3 So please Teave your pads again on the chairs
4 subnitted to you. 4 there. Court's in recess,
5 You may not use any electronic device or media, 5 (Recess taken at 10:13 a.m.)
6 such as the telephone, a cell phone, smartphone, iphone, 6 (Proceedings resumed at 10:38 a.m.)
7 Galaxy, or computer, the internet, any internet service, 7 THE COURT: We're on the record again in state --
§ any text or instant messaging service, any internet chat 8 cases CR-FP-19-2456 and 2465,
9 room, blog, or website such as Facebook, Instagram, 9 State versus Ramirez-De La Torre and Jorge
10 LinkedIn, YouTube or Twitter, to communicate to anyone any |10 Landeros Ruiz,
11 information about this case until I accept your verdict. 11 We do have the defendants back in court with
12 In other words, you cannot talk to anyone onthe 12 their respective attorneys, and the Court's previously
13 phone, correspond with anyone, or electronically 13 sworn interpreters are assisting them in court,
14 communicate with anyone about this case, : 14 Deputy District Attorneys Wills and Barainca are
15 ATso renember-jurors shall not conduct any form |15 back to represent the State,
16 of independent research, investigations, or experinents 16 We have got Sergeant Smith on the witness stand,
17 prior to or during jury deliberations. 17 and T remind hin he is under oath,
18 This prohibition includes, but is not Timited to, (18 Counsel stipulate to the full presence of the
19 communicating with anyone in any way regarding the case or |19 jury and the alternates?
20 its merits, by phone, e-mail, texting, the internet, or 20 MR. MILLS: Yes, Your Honor,
21 other means; reading, watching or Tistening to any news or 1 MR. WOODBURY: So stipulated.
22 media accounts or commentary about the case: doing any 22 HS. DUNN: So stipulated, Your Honor,
23 research such as consulting dictionaries, using the 23 THE COURT: ATl right.
24 internet, or using reference materials: and naking any 24 50 1 hope everybody is refreshed after that
25 investigation, testing a theory of the case, re»creating 25 break, I know I needed one. .
1 And we can proceed with cross-examination. i A, The vehicles that could be accessed were
2 Ms. Dunn? 2 searched,
3 MS. DUNN: Thank you, Your Honor. 3 Q. What does that mean?
4 CROSS-EXAMINATION i A Some of the vehicTes were locked, and we could
5 BY HS. DUNN: 5 not gain access to them. And we didn't want to cause
b qQ. sir, how are you? 6 danmage to vehicles, and they weren't -~ at this point in
7 A. I am good, ma'am. Thank you, 7 time, the truck was definitely a nexus to the investigation
8 Q. You testified about a Tot, so I'm going to § and it was unlocked, so we were going to definitely search
9 bring you back a 1ittle bit to sort of the beginning of 9 the truck.
10 what -- what you testified about. v 10 The other vehicles that were Tocked, we wanted
1 I am not going to go to the very beginning, T (11 to search but we didn't want to damage then so -- but they
12 want to talk about the cars real briefly, if we could. 12 weren't necessarily observed in the controlled buys, so
B S0 as part of your search team, it was 13 they weren't as crucial to us to search.
14 yourself and two others; is that correct? - 14 Q. ATl right. So I guess my question is, were
15 A, Yes, ma'am, 15 any of the other vehicles on the premises searched other
16 Q. And so the three of you searched all the cars {16 than the gray truck?
17 that were on the premises? 17 A, Yes. The -- there were other vehicles were --
18 A. The three of us searched the main premises, 18 there were other vehicles searched, ‘I know that the
19 the main house. As far as searching the cars, I don't -- I (19 side-by-side -- at least one side-by-side was on premises.
20 don't helieve we maintained a team after that. We had a 20 That was searched. And there was another vehicle that was
21 team to keep organization in the house. 21 being repaired on the patio, That was searched.
2 Q. ATT right. And so then who ultinately 2 And T am trying to recall if any of the other
23 searched the vehicles? 23 vehicles we had keys to. But I know there was one Mercedes
24 A, I searched the gray pickup truck. 24 or BMW that we could not get into specifically. But I -- 1
25 Q. Were the other vehicles searched? " 25 can't speak to the actual searching of vehicles that é
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can't remember because I wasn't partyto those searches.

--------

1 vehicles that were searched on the property, the
Q. ATT right. And there were -- there was 2 side-by-side, the broken down -- or the one that was being
testimony that there was a Mercedes on the property, and 3 repaired, and any other ones that may have been, is it fair
you believe that was the one that you couldn't gain access |4 to say that there was nothing of evidentiary value found in
to? 5 those, otherwise that is something you would have known?
A, Yes, b A, Yes, it would have been documented if
Q There was also testinony that there was a 7 something evidence related -~ or anything had been
Hummer on the property. 8 collected, it would have been documented which vehicle that
A Yes. 9 would have heen come out of,
Q. Do you recall that? 10 So if there is no Tisting in our Tist of
A I remember the Hummer being associated with 11 evidence of something coming out of the Hummer, then
the case, yes, ; 12 nothing was collected out of the Hummer.
Q. Do you know whether or not that was searched? |13 Q. And I understand that betective Gaylor was the
A Idon't -~ I can't recall if that vehicle was |14 case agent. Were you the supervisor on the scene?
searched or not, 15 A. I was the supervisor on scene. I was the
Q. Who would have been responsible for searching (16 supervisor. My supervisor was also on scene,
the other vehicles, if they were searched? 17 And when you are the case agent, you kind of
A, It -- it would have been whoever was searching [18 become the supervisor,
that vehicle. Ultimately, Detective Gaylor was the case 19 I would have talked with Detective Gaylor and
agent and was tracking what vehicles were searched and were 1o say, "What is your plan? what are you doing?" And then I
not searched, : 21 would help him execute the plan, heing my role actually as
And at the time, I'n sure I was keeping track 22 a subordinate.
of which vehicles had gotten into. Just I don't recal) 23 Q. But ultimately, you were Detective Gaylor's
specifically if that Hummer got searched. 24 supervisor?
Q. So Tet me ask you this. Any of the othﬁﬁ 25 A, Yes, i
Q. Now, Detective Gaylor is no longer a member of |1 (. You were Tooking for any evidence of potential
your team, correct? 2 selling of controlled substances, correct?
A Correct. 3 A. Yes.,
Q. He no Tonger works at the sheriff's 0ffice? 4 Q. You've talked ahout some of the evidence that
A Correct. 5 you found in the main residence. And is it fair to say
Q. He has been terminated? 6 that you did not find any controlled substances in the main
A, ves. 7 residence?
0. Now, Tet's go to the main residence. 8 A Yes, that is correct,
Now, we refer to it as the main residence, hut |9 Q. S0 you didn't find any?
is it your understanding that the people that were residing |10 A Correct,
in that particular main residence were Wr. Jorge Ruiz and 11 Q. I always have to be careful about the way I
his family? 12 word that, it's almost -- the Judge reminded me of that
A, Yes. 13 yesterday.
Q. His wife? 14 S0 you did not find any controlled substances
A. Yes, 15 in the residence?
Q. And some children? 16 A. Correct.
A, Yes. 17 0. Now, how many -- how big was the main
Q. Do you know -~ do you recall how many 18 residence?
children, or do you know how many children? 19 A, Four-bedroom, two-hath. 1 would not be able
A, Living in the house, I know there were at 20 to guess an accurate square footage.
least two or three children, 2 Q. Sure. But it was four bedroons, two bath,
Q. ATT right. Now, when you were searching the 2 Tiving room, kitchen?
main residence, you were certainly searching, Tooking for |3 A, Yes.
any evidence of controlled substances, correct? 2 Q. And yourself and your other two search team
A, Yes. 25 members searched the entire thing?
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i A. Yes, 5 1 Q. Okay. And that person you understand to be
2 Q. AT of the bedrooms? 2 Nr. Jorge Ruiz's wife?
13 A, Yes. 3 A, Yes.
4 Q. Now, the indicia, as you refer to it as, the 4 Q. And although it was registered to her, you
5 paperwork that you found with Mr. Jorge Ruiz's name on it, |5 found quite a bit of indicia, as it were, that it was
6 the reason why you get that is just to say, okay, this 6 utilized by Hector Ramirez-De. La Torre, correct?
7 person Tives there? 7 A, Yes.
8 A. It is just one more connecting fiber of -- we |3 Q. There were receipts fron 2018 in that vehicle,
9 knew that that was his reported address, but it was just 9 correct?
10 one more thing of here is a piece of mail that has his name |10 A, Yes.
11 and his address on it. 11 Q. And there were six, seven, eight pieces of
1 Q. And when there are other people Tiving in 12 paper, those receipts and -- and wost of them were receipts
13 other parts of the property, this paperwork, you're trying 113 of some kind, so there were multiple pieces of paper that
14 to make sure you are connecting the right person to the 14 connected that vehicle to #r. Ramirez-De La Torre?
15 right place in which they are residing on the 2.7 acres, 15 A, Yes,
16 Is that fair? 16 Q. In addition to the surveillance that your team
7 A. We would want to pin that down as accurately  [17 had done in which Kr. Ramirez-De La Torre was actually
18 as possihle, yes., 18 driving the vehicle?
19 Q. Now, you found -- the information that you had [19 A Yes.
20 about the -~ the gray truck was that it was not registered 20 Q. Now, one of the pictures of the Tiving room of
21 to Wr. Hector Ramirez-De La Torre, correct? 21 the main residence showed the trophy, but also a statue of
2 A Correct. 22 a rooster?
23 0. It was registered to Maria -- I am not going 23 A, Yes.
24 to say it properly -~ Ulloa, if I said that properly? 24 0. Now, was that more Tike home decor like
25 A I always -- 1 had always pronounced it %i1oa. 25 statue? ¢
1 A. Yeah, it would be considered a howe decor 1 Q. You have been a sergeant here in -- you have
2 item, ' 2 been in Taw enforcement here in Elko for how Tong?
3 Q. something to decorate with? 3 A Nearly two years,
4 A Yes, 4 Q. Prior to Elko, where were you again?
5 Q. And you took a picture of it just because it 5 A, Carson City.
6 happened to be a rooster? 6 Q. S0 you are familiar with rural Nevada?
7 A, It just -- taking pictures to document 7 A. ves.,
8 everything, and with the totality of the circumstances, 8 Q. Is it unusual to find firearns in houses in
9 just took note of it. 9 rural Nevada?
10 0. You took a picture of the Tiving room. You 10 A, Not at all.
11 Took at the -- the overall picture Tooking at Tike the 11 0. It would alwost be uncommon to not find one in
12 condition of the Tiving spaces? 12 a--ina home in rural Nevada; is that fair to say?
13 A Yes. : 3 A, I would say yeah, probably,
14 Q. It was a well-kept Tiving room? 14 Q. Now, in the -- with these incubators that you
15 A Yes, 15 found, were they being operated at that time, could you
16 Q. Now, you found the -- in the main residence 16 tell?
17 master bedroom, you saw -~ you found the qun in the 17 A Yes, they were powered on.
18 nightstand? 18 Q. Okay. And that was -- were there eggs in
19 A, Yes. 19 there heing -~
20 Q. That gun was holstered, correct? 2 A, yes.
21 A, Yes., 21 Q. == 1 guess --
2 Q. Do you know if it was loaded? 2 [ Incubated.
8 It was not Toaded. 23 Q. -~ incubated? And that was to raise a chicken
2 Q. It was not Toaded? 24 of some sort?
25 A. Correct, 25 A, Yes.
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Q. And there was nothing illegal about that?

0. But there were many other buckets just 1ike

1 1
2 A, No. 2 that around the property?
3 Q. Now, we talked about those -- I believe you 3 A Yes,
4 said that you found a bucket in the main residence that was |4 Q. Any of them have Tike chicken food in it?
5 the same type of bucket that was found buried under chicken | s A Most of the ones I saw were empty and just
6 coop 18, correct? 6 sort of stacked off to the side,
7 A, Yes., 7 Q. Allin the brown barn, or were they throughout
8 Q. Were there other buckets of that type being § the property?
9 utilized around the property throughout the chicken coops? |9 A There were some that were close to the brown
10 A There were a ot of those buckets all over the [10 barn. There were some that were in other parts of the
11 property. I wouldn't be ahTe to speak about their 11 property.
12 utilization, There was lots of those five-gallon buckets |12 Q0 one of the itens that you found was a Priority
13 found stacked throughout the property. 13 Mail box container?
14 Q. And one of the many buckets that were found 14 A, Yes.
15 throughout the property was found buried, correct? 15 Q. And T believe that was -- sorry, T am Tooking
16 A There was -- there were a few buckets that 16 for the evidence number.
17 were found buried, one of which contained the 17 Anyway, that particular packing hox that you
18 methamphetamine. , 16 found with the -~ the spurs in them?
19 Q. Gotcha. 19 A, Yes, _
20 So there were a couple other buckets that were [0 Q. There was a Tabel on that box?
21 buried that were empty? 21 A, Yes.
2 A, Yes, 2 Q. And I believe your testimony was that it
23 Q. And that was also in the brown barn underneath [3 was -- it was mailed to Luis Ruiz?
24 the chicken coops? 24 A, Yes,
25 A Yes., 25 Q. Is that correct?
1] it
1 A, (Nods head). 1 raising -- or the incubating of the -- the chickens?
2 Q. Okay. Do you know who that was? 2 A We believed it to be corresponding with the --
3 A Not knowing the name of Luis Ruiz, no, I -- 3 the breeding and -- and hatching of the chickens, yes.
4 whether that's a -- an alias or a different name for 4 Q. Why do you -- what brought you to that belief?
5 Mr. Jorge Landeros Ruiz or whether it's somehody else, I 5 A, Just the description of colors and the melding
6 wouldn't be able to say for sure. 6 of Tines that -~ the melding of -- there is diagrans of
7 But the Tocation of it being in Mr. Landeros 7 lines that just made us think that that could be related to
8 Ruiz's room just matched for that part. 8 the chickens.
9 Q. Right, So it has his -~ it has one of his 9 Q. You talked about diagrams of lines. Do you
10 names on it, Ruiz, right? 10 want to see it? would that be helpful?
1 : Yes. . 11 A, Sure,
12 0. Do you know if anyone else living in that 12 HS. DUNN: May I approach, Your Honor?
13 house had that name? 13 THE COURT: Yes.
u A. Had the name of Ruiz or -~ 14 Q. AT right. What I-am bringing to you is
15 Q. Luis. 15 Exhibit 152, And this has previously been adwitted.
16 A, Luis? T do not know if anybody else has the |16 S0 T helieve my last question was, what --
17 name Luis. , _ 17 what makes you believe that these were having to do with
18 Q. Okay. And do you know where it was mailed 18 the incubation and breeding of the chickens?
19 from? 19 And you were talking about -- yeah, go ahead
20 A. It's on the Tabel. I woulda't be able to tell [0 if you want to --
21 you off the top of my head, 21 A, It's the -~ this one. T believe this one was
2 0. Now, the notebooks. You stated that there 22 just ahout the different chickens. This had different
23 were colors and numbers Tisted in the notebooks? 23 colors. It talked about April 1 through 4.
24 A, Yes. 24 Q. I'm sorry, you said April?
25 Q. And-that you believed that to be for the7 25 A April 1 through 4. ’

1
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1 Q. Okay. And then it has colors, you said? 1 that, the jury can see that.
2 A, It had colors. There was, written in Spanish, |2 And obviously, this is adnitted into evidence,
3 of negro and then caheza, ridonda (phonetic). 3 but --
4 Q. Do you know what -~ do you know what that 4 So these are just a whole Tist of just randon
5 says? 5 mmbers across the side, correct? And then you said it's
6 A, I recognize cabeza is head, negro is black. 6 got some diagrams of some sort?
7 There is another one, Timpos, negro. My Spanish is a 7 A, Some sort of diagrams, yes,
8 Tittle rusty. 8 0. Okay. And you said there were also lists of
9 Q. I getcha. It's okay. vep. 9 colors in that particular --
10 AT right, So there is different colors and |10 A, There is colors that are referenced,
11 different -- and different Spanish things, and it's 11 Q. Okay.
12 obviously some sort of a list. 1 A, And some of these words that -- thrown in.
13 A, I would say some sort of a Tist that is -- (K] Q. Okay. And was there anything else in that
14 took to coincide with concealing of the -- the chickens. 14 particular notehook that -~

Q. 0kay. And the one that you were just reading |[15 A, Just more of the same, Diagrams. It talks
16 from, that was from the composition notebook? 16 about a blue face or a -- has a green Tip, brown, red. $o
7 A, The blue composition book. 17 there is different references that we took to be talking
18 Q. And ‘the other one is from the Targer notebook? [18 about the birds.
19 A The purple spiral notebook. 19 0 S0 again, those -- those were assumptions that
20 Q. Okay. And does that have the same type of 20 were being made, correct?
2 Tists in it? 2 A, Yes.
2 A, Tt has -- it still references some colors, hut [ .0 And where exactly were those notebooks found?
23 it actually has some diagrams and numbers in there that -- |3 A, On top of the incubator in the master bedroom.
24 Q. And 5o it has a -- a whole Tist. And I don't |4 Q. Was there anything else on top of the
25 know if you can hold that up a Tittle bit so they can”see 25 incubator besides those notehooks? .
1 A Yes. There was also the U.S. Postal Service 1 to dig?
2 box containing spurs, 2 A yes.
3 Q. Okay. Anything else? 3 Q. And did he give you a reason as to why he
4 A There were other items, just no other items 4 wanted to dig in the brown barn?
5 that we collected as evidence from on top. 5 A. Well, we knew we wanted to dig. originally,
6 Q. No, I understand that. But do you recall what |6 it wasn't even just Timited to brown barn. There had been
7 the other items were? 7 information that had come from Mr. Sandstrom that a
8 A, Not without Tooking at the photograph. 8 conversation had taken place and --
9 Q. ATT right. And was that particular incubator |9 Q. Okay. So what I am asking is, without you
10 plugged in, being used? 10 telling -~ talking about what somebody else told you, what
il A yes., Il I am asking is, {s ~- was it -- were you -- in your
1 Q. And again, this was of the -- incubating of 12 discussion with detective Gaylor, in his decision to dig in
13 the chickens, correct? 13 the brown barn, were you part of that?
14 A Yes, 14 A, Yes.
15 Q. Now, were you present when -~ in the brown 15 Q. Okay. And Detective 6aylor -- did you and
16 barn when Detective Gaylor found the buried bucket? 16 Detective Gaylor discuss where in the brown barn to start
17 A, I was not in the barn when he found it. T was |17 digging?
18 on the property. L R To start digging, no. We just knew that we
19 Q. Okay. And was anyone other than petective 19 needed to dig and dig underneath where the coops were,
20 Gaylor digging in the brown-barn? 20 (. So Tet me ask you this. So did you have
2 A, Not at that exact mwoment, no, 21 information from someone that there were drugs buried in
2 Q. Were you part of -- well, Tet me ask you this. [22 the brown barn?
23 Did Detective Gaylor talk to you about wanting to dig? 23 A, We had information that there were drugs
24 A, Yes., 24 buried underneath the chicken coops on the property.
25 Q. And did he talk to you about where he wanted |25 MR. WOODBURY: TI'm sorry, can I have that
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1 repeated? 1T didn't understand that, L controiled buys or 1f that was other information that
2 A We had information that there were drugs 2 Sandstrom could have passed.
3 buried underneath the chicken coops on the property, 3 Q. And your information was -- you got the
4 Q. (By Ms. Dunn) So if Detective Gaylor 4 information from Gaylor --
5 testified that he didn't have any information about drugs 5 A, Yes.
6 being buried on that property, is that incorrect? 6 Q. -- Correct,
7 A, To ny knowledge, that would be incorrect 7 Did that -~ based upon what Detective Gaylor
8 because -~ 8 told you, did the information include that it was being -~
9 Q. So if Detective Gaylor testified that through 19 that it was specific to the brown barn?
10 his training, that sometines people bury drugs but that he |10 A The infornation was not, to my know!edge,
11 had no specific information about this property and there  |it specific to the hrown barn.
12 being buried drugs, that would he incorrect? n Q. It was to the chicken coops?
3 A, From my understanding, yes. 13 A, It was to the chicken coops.
14 Q. S0 your testinony is the information -- so 14 Q. S0 out of all of the chicken coops that were
15 from your information, the information that you had 15 there -- there were a Tot of chicken coops, correct?
16 gathered or that you had been privy to, was that this 16 A, Yes, there were.
17 information came from Clinton Sandstrom? 17 Q. And the first chicken coop that Detective
18 A, Yes. 18 Gaylor dug under is where he found that bucket, correct?
19 Q. When? 19 A Yes. !
20 A It was relayed from Sandstrom to Gaylor in 20 Q. So out of the -~ how many chicken coops do you
21 discussion during the deals, one of the deals, that there 21 think were on that property?
22 had been complaints from Mr. De La Torre about having to 2 A Hundreds.
23 dig up drugs. 23 Q. And so did 1t surprise you that Detective
24 Q. So that should be recorded, right? 24 Gaylor went to the exact chicken coop where there was three
25 A, If that was during one of the ~- one of %ur 25 pounds of meth huried? .
! A, It surprised -- that he -- that he found it on |1 0. 0r was recorded?
2 the first place where he dug, yes, that surprised all of 2 A, Idon't -~ I -~ 1 don't know if that
3 1S, 3 conversation was -- took place during one of the controlled
4 Q. Did it surprise him? 4 buys or not,
5 Yes. 5 Q. But you believe that it came during one of the
6 g Did you ask him if he knew where it was -- 6 controlled buys?
7 where it was supposedly huried? 7 A, I believe it could have come during one of the
8 A I didn't -~ no, I did not ask hin if he knew, |8 controlled buys. Tt could have come from Mr. Sandstrom's
9 if he had known it was under 18 a1l along. I did not ask 9 previous dealings,
10 him that, 10 Q. And just so we're clear, that information
1 Q. So if T asked Detective Gaylor yesterday if he (11 was that supposedly Mr. De La Torre complained about having
12 had any information about where those drugs were buried or (12 to dig up drugs?
13 that they were buried and he told me no, that was a Tie? 13 A, That was my understanding of it, yes,
it A, A lie or he didn't remember that we had that  |u4 Q. Do you recall the day that that would have
15 information. 15 been found?
16 Q. Do you think that is something you would 16 A, Wie executed the warrant on the 19th, 1
17 forget? 17 believe it was found on the 21st.
18 A, I don't know if 1t's something I would forget, [18 Q. And the drugs that were found in the trailers,
19 but I aTso haven't been through what Detective Gaylor has (19 those searches were done on the 19th?
20 been through, so 1 -~ 1 can't testify to what his state of |0 A yes,
21 wind or what his recall is at this point, 21 Q. There was no indicia, I guess, for lack of a
2 . And you don't know whether or not that 22 better word, since we keep going to indicia, but there was
23 information supplied by CTinton Sandstrom was on -- WS 23 no indicia of selling or possessing controlled substances
24 taped? 24 that was found in the main residence, correct?
25 A, Correct. 25 A, Correct, :
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1 Q. Mr. Ruiz's main residence? 1 A Just a -- a mishap.
2 A Yes, : 2 Q. And you stated that one of the -- the Apple
3 Q. Now, you talked about the cell phones that 3 was able to get in it and you talked about that the
4 were found in Mr, Ruiz's bedroom? 4 security was bypassed?
5 A Yes. 5 A, Yes.
6 Q. You said you found two, correct? 6 Q. You are talking about Tike the -~ the --
7 A, Yes., 7 A, The PIN,
§ Q A Samsung and an Appie? 8 Q == PIN number?
9 A Yes. 9 A PIN number, yes,
10 Q. Where were those found? 10 Q. So that phone was able to get into?
il A. On the nightstands next to the bedroom -- or (11 A Yes.
12 next to the -- the bed, : 12 Q. That was searched?
13 Q. One on each? 13 A Yes.
14 A, No. On the same nightstand, the same 14 Q. And there was nothing of any evidentiary value
15 nightstand that had the revolver. 15 found on that phone?
16 Q. A1 right, And you stated that both of those |16 A, Correct.
17" were sent to the Washoe County crime 1ab? 17 (0. When we talk about anything of any evidentiary
18 A Yes. 18 value, we are talking about text messages?
19 Q. Pursuant to a warrant? 19 A Correct,
20 A Yes. 20 Q. That are talking about potential selling or
21 Q. Which would have uTtimately been served on 21 buying of drugs?
22 Wr. Ruiz, correct? 22 A, Or any criminal act, whether it was about the
3 A, It should have been, I don't believe Mr. Ruiz [3 birds fighting, veah, there was no -- nothing on that
24 got a copy of that warrant. 24 phone that related to either the -- the birds fighting or
25 Q. Do you know why he didn't get a copy of &t? 25 controlled substances. .
i Q And that is including Tike pictures? 1 A, Sometimes they do, but yeah.
2 A. Correct, 2 (0. A Tot of times they will use code words,
3 Q Anything saved that way? 3 correct?
4 A Nothing other than a picture of a rooster, 4 A Yes.
5 which is not crininal in and of itself, Yeah, there was 5 Q. Do you sometimes find -- we had a conversation
6 nothing. 6 about a pay and owe sheet, It was referred to as a pay and
7 Q. So there was a picture of a rooster? 7 owe sheet that was found in one of the trailers,
8 A, Yes, 8 Are you familiar with that?
9 {. And on -~ in your examination of -- or excuse |9 A yes,
10 me, in your investigations of controlled substances, you 10 Q. And you are familiar with a pay and owe sheet?
AL are also Tooking for potential other names that you know or |11 A Yes,
12 that you are familiar with -- 12 Q. 0r pay and owe sheets?
3 A (Nods head). 3 A, Yes.
1 Q. == 0f people who buy or sell drugs? 14 Q. Those are normally used by drug dealers to
15 A, Yes, . 15 keep track of who they sold to and who potentially owes
16 Q. You are Tooking for their contact information? i then?
7 A Yes. 17 A Commonly it 1is, yeah,
18 Q. Looking for phone calls, text messages? 18 Q. And are those sometines found in cell phones?
19 A, Yes. 19 A, Ves, sometimes,
20 0. A Tot of people who deal drugs also use code o Q. Start using digital technology and not
21 words in text messages, correct? 21 necessarily writing it anynore, but you may be keeping
2 A, Yes. 22 notes of 1t in your cell phone?
23 (. It's not Tike they necessarily text their 23 A, Yes.
24 buddy and say, "Hey, can I have -- can I have an ounce of [ Q. Didn't find any of that either?
25 meth"? 25 A. No.
0 3
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1 Q. Now, you said that the Samsung you could not L children's rooms?

2 get into? 2 A ves, :

3 A, Correct, j Q. Now, do you know how many other places on the
4 Q. Were those the only two cell phones that you 4 property were dug into?

5 found in the house? 5 A There was some places outside in the yard that
6 A, To my recollection, those are the only two 6 had been dug into, as well as the majority of that brown

7 that we -~ T -- T believe so. I think those were the only |7 barn got dug into.

8 ones., , 8 Q. Right. Okay,

9 Q. Okay. 9 And Tike a place in the yard?

10 A, They were definitely the only ones we 10 A, I want to say there was more than one place,
11 collected from that house. 1 at Teast two places in the yard that got dug into.

n Q. Were there any other -- were there laptops or . (12 Q. Okay. And was there a specific reason that

13 computers or anything 1ike that found? 13 you -- and this is a 2.7-acre property, correct?

14 A, I don't recall any computers., 14 A, Yes.,

15 Q. If there were, is that something you would 15 Q. So is there a reason that those two areas in
16 normally look into? 16 the yard were dug into?

17 A. We would, we would. Especially if there 17 A, I believe one of the areas Tooked like it had
18 was -~ especially if there was a reason pointing us in that [16 been recently dug into. And another area also, I think,

19 direction, 19 Tooked Tike it had been dug into that also had a lot of

20 Q. Okay. You either didn't find any or -- 20 chicken carcasses in it.

21 A, Or there was a computer in a child's room 21 Q. Okay. Now, this brown barn, the -- T helieve
22 that -- that had indications that it was being used by the [22 there was a picture -- Court's indulgence for just a

23 child, we wouldn't necessarily have an interest in. 23 moment,

24 Q. Gotcha. 24 Sergeant, what T aw showing you, it's been

25 But you would have also searched the . 25 marked as -- actually and adwitted as plaintiff's .

1 Exhibit 154, 1 A, Yes,

2 Do you recogaize that picture -- 2 Q. Is that correct?

3 A I do. 3 A, yes.

! Q. -- or what it is? 4 (. And who was it your understanding -- well, it
5 A yes, T do. 5 was your -~ who did -~ did you know to be residing in the

6 Q sorry. 6 travel trailer?

7 And what is that a picture of? 7 A. Wy understanding, it was Eduardo Ruiz who was
8 A It 15 a picture of the Travel Supreme trailer |g residing in that travel trailer,

9 with the eave over it, and to the left of the photo is 9 Q. Did you speak to anyone on the property?

10 where the brown barn would be, 10 A No, T personally did not speak with anybody on
1 Q. And so you are talking about the eave that -- 11 the property.

12 the thing that's connected to the trailer there? n Q. Were you there when Detective Gaylor or anyone
13 A The roof structure that -- 13 else spoke to Mr. Ruiz, Mr. Ramirez-De La Torre or

14 Q. And that roof structure is actually connected  [14 Wr, Eduardo?

15 to the brown barn? 15 A, 1 was on the property, and I could see Wr, --
16 A Without seeing it, I don't know if it's 16 see Detective Gaylor speaking with them, but I was not with
17 actually physically connected or it's just on the post on |17 them while they were talking.

18 the concrete just adjacent to it. But it goes right up to  [18 Q. Okay. Was anyone else in the brown barn when
19 the brown barn, 19 Detective Gaylor was digging?

20 Q. And where that picture cuts off i hasically |20 A, As he had been digging, there had been either
21 where the brown barn -- the opening would be? 2L myself or Detective Eisinger had been|with him while he had
22 A, Yes. 22 been digging. Just nobody was with hin when he struck

2 Q. So that the -- basically the door to the 23 plastic,

24 Travel Supreme trailer opens, there is a concrete slab and 24 Q. Under the chicken coop 147

25 then there s the opening to the brown barn? 25 A, Yes,

07

08
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1 Q. It's your understandinaxfﬁit your team 1 A, Yes.,

2 ultimately had to stay on the property to keep -~ secure 2 HS. DUNN: 1 have no further questions at this

3 the property. But also, it was a coupTe days before the 3 time,

4 veterinarians could get there to do the evaluations of the |4 THE COURT:  Cross-examination, Mr. Woodbury.

5 chickens? 5 MR. WOODBURY: Thank you, Your Honor.

6 A Yes, because we had the first -- the state 6 CROSS-EXAMINATION

7 veterinarians and Department of Agriculture inspectors were |7 BY MR. WOODBURY:

8 the first ones to show up and do their assessment and then |8 Q. Prior to the -~ March 19 and the few days

9 work that process of what to do with the animals. 9 following it, of 2019, had you known a Tot about chickens
10 Q. And there were a couple days prior to the 10 and roosters and so on?

1L ultimate -- where -- where you quys did the evaluations and |11 A. I had not. I Tearned a Tot during those days.
12 ultimately the -- the euthanasia of the -- the chickens -- |12 0. And with respect to the brown -~ well, let me
13 A, Yes. 13 ask it this way. Did -- when Detective Gaylor was no

14 Q. == that your team was basically caring for the [14 Tonger employed by NDI, did the control of this case, as
15 chickens? 15 far as law enforcenent was concerned, revert to you?

16 A, Yes. 16 A, As clarification, Detective Gaylor was never
1Y Q. And so you guys were feeding and -- and giving [17 enployed by DI,

18 water to the chickens? 18 Q. Well, whatever the right name is for the ETko
19 A, yes. 19 Combined Narcotics Unit, he --

20 Q. And there was food there -- 20 A, Detective Gaylor was employed with the Elko
2 A, Yes, 21 County Sheriff's office.

2 Q. -- when you -- sorry. Lisa's going to yell at [2 Q. Excuse me?

23 us, 23 A Detective Gaylor's employer was the Elko

24 There was food on the property when you quys [« County Sheriff's office,

25 got there? ’ & 25 Q. Okay. But what I am asking, he was the &ﬂse
1 agent and he was then no Tonger employed by Taw 1 the brown trailer.

2 enforcement, and did the case, this case, supervision and 2 (. In the brown travel trailer?

3 the supervision of it revert to you? 3 A, I would have to refer to the reports to see

4 A, Well, ultinately it reverts to me, but it has |4 exactly what he found.

5 been in prosecution status for so long that there has not ) 0. Well, if he testified he didn't find said

6 been active investigation -- investigating steps on it 6 things, you wouldn't have any reason to disagree with that?
7 since Detective Gaylor Teft. 7 A No.

8 Q. Okay. And that -- that would include any 8 Q. 0kay.

9 attempt to -- Mr. Olsen yltimately got arrested, right? 9 A, And T know he found spurs in one of the

10 A, Yes, he did. 10 trailers. I just wouldn't be able -- without reviewing,
1 Q. And did he get -- his cell phones get seized? |11 you know, which one it was,

12 A I don't know. I know we didn't -- we arrested |1 Q. Okay. And no knives were found in the brown
13 him on the arrest warrant and did not seize anything fron (13 travel trailer, or -- or you don't -- you don't know

14 his property, just from his person. 14 anything more about what was in the brown travel trailer
15 Q. I'n sorry? 15 than what Detective Miller had known?

16 A, We did not take anything from his property. 16 A To my knowledge, because I never even --

17 We showed up on his property or where he lived to take him |17 beyond sticking my head into the doorway, never really went
18 into custody solely. 18 in the brown trailer myself,

19 Q. Now, with respect to chickens and cutting off |19 Q. Okay. Then the documents that you found in
2 their spurs and wattles, all of that, was anything found in |20 the gray Chevy pickup, you -- you Tooked at those documents
21 the brown travel trailer that related to that? 21 s evidentiary value for showing what?

2 A Regarding -~ in regard to the spurs and 2 A, For tying Mr. Ramirez-De La Torre to the truck
23 wattles, no. 23 was my viewpoint on those documents.

4 I would have to reference what Detective 24 0. Okay. And there isn't a single document in
25 #iller found inside -- I believe he found spurs re]atﬁd to 125 there, is there, in that exhibit, of those documents, that

9
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orive and he was deTivering narcotics when we called.

24

1 identify his -- identifies his re5'|'d\e”h“€é as Kale Drive? 1

2 A No, I don't believe that there are. I helieve |3 Q. And prior to that, he had not been involved in

3 most of those say sullion, 3 construction work in the ETko area?

4 Q. S0, yeah. And that -- so T assume that at 4 A, L wouldn't be able to testify as to whether he

5 some point NDI checked in to see when it was that Hector 5 had or not,

6 Ramirez moved into Kale Drive or whether he ever really did |6 Q. So it would not be part of the usual '

7. or what happened to the property at 1160 sullion Road and 7 investigative technique to go back and Took at the priop

8 space number 727 § behavior of these guys, right?

9 A, I don't know that we ever established an exact |9 A, we could Took at the prior behavior of these
10 date of when he moved. 10 guys, but that also doesn't change the investigation or the
1 Q. ‘But did you establish an inexact date? 1 fact that he was still committing the acts.

2 A. I wouldn't be able to confirm that. wWhen we |12 Q. And did you -~ but you didn't do that for mr,
13 opened the case on Nr. Ramirez-De La Torre he was 13 Ramirez?

14 - associated with the Kale Drive address. 14 A, I - T did not Took into Hr. Ramirez's

15 Q. Yeah. And -- and as far as you know, you seem |5 employment history, no. .

16 to be -- you testified originally that you -- you began 16 0. Okay. Did I understand you to say that with

17 your career with the Tocal drug enforcement folks in 17 respect to the roosters that you and the animal control

18 January or February? 18 officer processed, not -- a picture was not taken of every
19 A, February, 19 rooster out there, it was taken of 248 of them?

20 Q. Yeah, okay. And did you draw some conclusions |0 A A picture was not taken of every chicken out

21 about -- well, did you go back at any point and try to find 21 there. But the 248 roosters that were put down were

22 out how Kr. Ramirez made a Tiving while he was here in 22 photographed and documented,

23 Elko? : 23 Q. That part I got. Were there 249 roosters out
21 A, We didn't have any -- any Teads to show that | there or more?

25 he did have a job. Just that he was Tiving up on Kal& 25 A To my recollection, I do not believe -- &

1 believe all the roosters were photographed and put down 1 A Yes,

2 Q. okay. And Miss Ulloa wasn't arrested: is that |2 Q. Okay. And the -~ do you know what time or dig

3 correct? 3 anybody ever inquire as to what time of day or night

4 A, That is correct. 4 Wr. Ramirez was -- well, the -~ the chickens of al] kinds

5 Q. And was -~ was she thrown off the property or |5 were being fed or watered?

6 required to stay away from the property? 6 A, We did not inquire as to what time the

7 A She was required to stay away while we were 7 chickens had been fed or watered by any of the occupants of

8 still on premises. ' |8 the property.

9 Q. And then the property was returned to her? 9 Q. And when you folks went on there about eleven
10 A yes. 10 o'clock on March 19, Mr. Ramirez was placed in handcuffs
u Q. And -~ 1L and put in a patrol car and never ever returned to the
i) A, She was allowed to come back and collect 12 property, right?

13 clothing and things to take care of the children, though., (13 A, That s correct,
14 (. And how many total chickens were out there? 14 0. And was the same true of ¥r. Ruiz -- or
15 A, I couldn't give an accurate count. Just in my |15 Mr. Eduarde Ruiz?
16 estinate, it would be between 400 and 600 tota] chickens, |6 A, yes,
17 Q. And when you went through the coops, you 17 Q. And was the same true of Wr. Ruiz, who 1s here
18 found, did you not, that virtually every coop that 18 with us today?
19 contained a chicken of some sort, whether it was a rooster 19 A, Yes.
20 or hens or both, had a Tittle container for water attached |20 Q. And with respect to the transfer of noney that
21 to the front of the cage? 21 you found indicia of in the Chevy pickup, did you all
22 A, T am pretty sure they all did because that is |» investigate who that money was sent to?
23 how we would have fed and watered then. 23 A, Noy we did not -~ we didn't look into it at
Q. And it had a container for food attached as 24 that point. My interest in those documents was simply
25 well? 25 tying Mr. Ramirez-De La Torre to the vehicle.
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1 Q. The buTk of them had -- were being sent in 1 Q. When were the chickens, the roosters
2 relatively small amounts to Zacatecas, Mexico, right? 2 euthanized?
3 A, That would seem accurate, yes. ! A Approximately nine or ten days later.
4 Q0 Do you know where Zacatecas, Mexico is? 4 Q. And in the intervening time, who was caring
5 A, Not without a map, no. 5 for the roosters? ‘
Bl A A Is it possible for a person to Took at a 6 A, We were, and the officers that were on scene,
7 chicken or a rooster or a hen and determine if it's thirsty |7 plus aninal services, deputy Smith.
8 or -~ or has -~ is being deprived of water? § Q. And what did that care consist of? what did
9 A I personally don't have enough knowledge about |9 you guys do to take care of the bids?
10 chickens to be able to answer that. 10 A Filling the howls with water and feed mltiple
11 Q. And what was the date on that trophy, do you 11 times a day,
12 remember? ‘ 12 Q. What was the condition of those bowls on the
13 A, 2018, 13 19th when you first started caring for the hirds? 1In other
14 Q. D0 you remember what month? 14 words, was there food and water in the bowls?
15 A. The trophy doesn't have a month. 15 A. I wouldn't be able to answer that. T was --
16 Q. Oh, it just has "2018" on it? 16 the scope of everything, I wasn't looking at the bowls.
i A, (Nods head). 17 Q. Now, just to follow up on what r, Woodbury
18 MR. WOODBURY: Thank you. I don't think I have |58 was asking you ahout roosters versus chickens heing, you
19 anything further, 19 know, put down and killed, I helieve you testified that all
20 THE COURT: Redirect? 20 of the roosters were put down?
21 REDIRECT EXAMINATION 21 A, That's my memory, yes.
22 BY MR, MILLS: 22 Q. Now, when you were talking ahout chickens --
23 Q. Sergeant Smith, the search warrant was 23 and just to get our terminology consistent for all of us,
24 executed on March 19; is that correct? ' 24 by chicken, do you mean a -- a rooster and a hen or just a
25 A Yes, 25 hen? '

97 I
1 A When I talk about the total mumber of 1 Q. what about the other phone?
2 chickens, that would be including roosters and hens. 2 A The other phone, we were not able to access,
3 Q. Okay. So the word "chicken," for you, when 3 and so I wouldn't be able to answer what -- what could he
4 you use that, would include both roosters and hens? 4 or would not be on that phone.
5 A, Yes, 5 Q. Sergeant Smith, how Tong have you been deating
6 Q Hale and female chickens? 6 with narcotics investigations over your career?
7 A, (Nods head). 7 A, Maybe five years of my total time as a
8 Q. S0 it sounds like all of the roosters were -- | detective,
9 were put down; is that correct? 9 Q. You have investigated a Tot of cases involving
10 A Yes, 10 people that sell and traffic in -- in drugs?
1 0. But there were -~ so the chickens that were 11 A. Yes,
12 not put down would have been hens? 12 Q. In your experience, is it comnon for somebody
13 A, Yes. 13 involved in that sort of business to have multiple phones?
14 Q. And it's your recollection that there were -- |14 A, ves,
15 estimate that there would have been between 400 and 600 15 Q. A personal phone and then a husiness phone, so
16 total chickens? ' 16 to speaks?
17 A That is my estimate, yes. 17 A Yes.
18 Q. With regards to the cell phones that s, dumn  lig Q. With regards to the coops that -- that there
19 was asking you about from the master bedroom, T believe you (19 was some digging under, it sounds Tike -- would it be fair
20 testified that there were two cell phones; is that correct? [0 to say that the majority of the coops that were dug under
21 A, Yes, : 21 were inside the barn?
2 Q. And you testified about one of them, 1 believe [2 A. yes,
23 an Apple phone, that there was nothing of evidentiary value |23 Q. I believe you did mention that there were --
24 found on that phone; is that correct? 24 there was some digging that took place outside of the barn;
25 A, That is correct, 25 1s that correct?

99
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1 A. Yes. 1 Q. So would it be fair to say that there were
2 Q. Under approximately how many coops or in how 2 Tots of places you didn't dig?

3 wmany places outside of the barn did you quys dig? 3 A Yes.

4 A, I specifically remember two areas. 4 MR, MILLS: I will pass the witness,

5 Q. And were those areas under coops or were they |5 THE COURT: Recross, Ms. Dunn, anmything,

6 just on the ground somewhere in between Coops, or where 6 MS. DUNN: Yes, Your Honor

7 were they? 7 RECROSS-EXAMINATION

8 A, Those areas were outside of the -- the chicken |8 BY HS. DUNN:

9 coop area, part of the compound of chicken coops. Those 9 Q. S0 just to be clear, make sure I understood
10 two areas were in the back yard. 10 what Wr. Wills was asking you, there were no chicken coops
il 0. And how many coops were outside that you 11 that you dug under outside of the brown barn?

12 didn't dig under? 12 A, That 1s what I recall, is we did not dig any
13 A, We dug under the coops that were inside the 13 of the coops outside of the brown barn.

14 brown barn, but we did not try to move the -- the €00ps 14 Q. And 1'n sorry, I know that there was --

15 that were outside the brown barn. The Togistics of that 15 chicken coop number 18 was in the brown barn. But how nany
16 was more than we were able to handle. 16 coops do you think were in the brown barn?

17 Q. You didn't dig under any of those coops 17 A, Ian trying to recall. There might have heen
18 outside the barn, correct? 18 eight or ten chicken coops that would be similar to chicken
19 A Correct, 19 coop 18,

20 Q. And it's your recollection that there was a 20 Q. Okay. were there other chicken coops inside
21 couple of places otherwise outside of the barn that -- 21 the brown barn that you could dig under?

22 where you dug? 2 A For that section of the barn, those are the

23 A Yes, 23 chicken coops that were hasically boxes that we could move
2 Q. out of how Targe a property? 24 and then dig that area. The other areas of the harn were
25 A, It's a 2.7-acre compound. 25 not areas that we could dig,

101 101

1 Q. Why was that? 1 both his or not,

2 A, There would be flooring on there -- 2 Q. You didn't have the crime lab test for

3 0. 0kay. 3 fingerprints or anything 1ike that on the phones, did you?
4 A. -- that would -- that there was no evidence 1 A, No, I did not.

5 that that had been manipulated or anything. 5 Q. I know the State asked you about whether or

6 Q. S0 the -~ the dirt part of the brown barn -- 6 not your unit was Tike CSI on Tv and could do DNA and --

7 A. Yes. 7 and fingerprints.,

8 Q. - the dirt floor area is what was basically 8 You stated that unless there was a dead body,

9 dug up ultinately? 9 the crime Tab wouldn't come out and --

10 A. Yes, 10 A, With the finite resources that the crime 7ab
1 Q. But it started with chicken coop 187 11 has, I wouldn't even ask thew to come out without a dead
1 A, Yes. 12 body or another significant -- T wouldn't -- this is not a
3 Q. Which is where the three -- basically three 13 crime -- we're not dealing with forensic -- SI -- or IS,
14 pounds of alleged methamphetanine was found? 14 It's not one of the cases that I would call them for.

15 A Yes. 15 Q. So that's having the crime Tab come out,

16 Q. Do you know whether both of those phones that |16 You can send stuff to the crime lab to have
17 were taken into custody from Mr. Ruiz's bedroom were his? |17 analyzed, correct?

18 A, I don't have positive 1D, just they both were |18 A, Yes, I can, but --

19 on what would be his side of the hed. 19 Q. For DNA?

20 Q. And it was his side of the bed because? 20 A For DNA,

21 A, Because the items that were on the other side 21 Q. For fingerprints?

22 matched up with a woman sleeping on that side of the bed. [ A, Yes, none of which would be standard in a

23 Q. AT1 right. And so you don't know whether they [23 narcotics investigation,

24 were hoth his or not? : 24 Q. I understand it may not be standard, but it's
25 A, No, T would not know for sure that theylgere 25 something that could be done, correct? .
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1 A Personally, I have never seen it done, but | THE COURT:  Any recross-examination,
2 yes., 2 Mr. Woodbury?
3 0. Mr. Woodbury was asking you about some of the |3 MR. WOODBURY: Yes, Your Honor.
4 wire transfers, the money transfers that were found in 4 RECROSS~EXAMINATION
5 the -- the gray pickup that were Mr. Ramirez-De La Torre's. |5 py MR, WOODBURY:
6 Did you find any receipts or paperwork of any {6 Q. Would you be surprised to Tearn that Eduardo
7 kind of wire transfers in the main residence? 7 did not call hinself a caretaker, he just called himself a
8 A, No, I do not. 8 chicken manager?
9 Q. And as you testified previously, that can be 9 A, That wouldn't surprise me, but --
10 indicia of drug trafficking, correct? 10 Q. AT right. And nobody, as far as you know,
11 A I -~ 1 don"t know that I was even asked that |11 ever inquired of Mr. Ramirez what a caretaker -- what -
12 question. But I would say it could be indicia of drug 12 what obligations he had towards the chickens, right?
B trafficking; it could not be. 13 A oy
14 Q. Had you found any in the main residence, you (14 HR. WOODBURY: Thank you. I have nothing
15 would have considered it evidentiary value? 15 further,
16 A, I think it would have been worth collecting 16 THE COURT:  Any jury questions for Sergeant
17 and Tooking into, yes. 17 Smith?
18 Q. But you didn't find any? 18 WhiTe -~ okay. While you are thinking about
19 A, No, 19 that, T assume he is held subject to recall?
20 Q. Was it your understanding, based upon the 20 ATT right. Please write your juror number on the
2L investigation, your knowledge of the investigation, that 2L question, one sheet of paper per question. Thank you
22 Mr, Ramirez-De La Torre and Edvardo Ruiz were caretakers 2 (WHEREUPON, the following proceedings were had at side
23 for the chickens? 23 bar:)
2 A. Yes, 24 THE COURT: We are on side bar.
25 S, DUKN: T have no further questions. " 25 Juror number 12 asks, "Do you knmow if anyoaﬁ was
1 with Gaylor when he went into the barn under coop” -- i R, MILLS: Mo, Your Honor,
2 "under 18 coop to dig?" 2 THE COURT:  Follow-up, Ms. Dunn?
3 Any objections? 3 NS. DUNN: Just real quick,
4 MR. MILLS: Nome from the State. 4 RECROSS-EXAMINATION
5 MS. DUNN: No. 5 BY MS. DUNN:
b MR. WOODBURY: I don't have any, 6 Q. Were any of you guys wearing body cams at that
7 THE COURT: Okay. Court will ask the question, 7 time?
8 Thank you. 8 A, No, we don't even have body cameras.,
9 (WHEREUPON, the side bar conference was concluded) 9 Q. Some Taw enforcement did that was present on
10 JURY QUESTION 10 the scene, correct?
11 BY THE COURT: 11 A, Kot on that date, but -- the uniformed
iV Q. One jury question for you, sir. Of course you |12 personnel wear body cams. Because we are plain-clothes, we
13 are still under oath. 13 don't wear them.
14 Do you know if anyone was with Gaylor when he fi4 MS. DUNN: Okay. Nothing further.
15 went into the barn under number 18 coop to dig? s THE COURT:  Mr. Woodbury, anything else?
16 A, When he actually walked into the barn, I can't (16 MR. WOODBURY: T have nothing.
17 say whether somebody walked in with him. But I know that |17 THE COURT: AT1 right,
18 while he was digging, T had been in and out of the barn and |15 Thank you for your testimony, sir.
19 Detective Eisinger had been in and out of the barn. And 19 Remember the rule of exclusion.
20 Detective Eisinger and I were standing outside the barn 20 And we'TT go ahead and take our afternoon recess.
21 when Detective Gaylor hit plastic and said, "Guys, you are |21 If you could just walk that around and set it on
22 going to want to come in here." I wemt in. That's when 22 the clerk’s table. Thank you, Sergeant Swith.
23 the -~ saw the 11d and cleared it off and opened the 23 THE WITNESS: Thank you, Your Honor.
2 bucket. 24 THE COURT: She'11 come grab it from you, Even
25 THE COURT: FolTow-up, Mr. Mills? o 25 better. Thank you, Darla, -
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